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Statenfractie PVV 
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5200 MC  'S-HERTOGENBOSCH 
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Geachte heren Boon en van Hattem, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 614 11 15 
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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

28 maart 2017 

Ons kenmerk 

C2204942/4158829  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

R.L. (René) Beijnen 

Telefoon 

(073) 681 21 64 

Email 

rbeijnen@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 2 maart 2017, ingekomen op 2 maart 2017, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1.  Heeft dit college kennisgenomen van het artikel: ”Rijdt u weer mee? Opnieuw 
spoor hennepafval langs weg Bergen op Zoom (video)”  van BN de stem ? 
 

Antwoord: Ja. 

 

2.  Deelt dit college de mening van de PVV-fractie dat het genoeg is en dat er 
direct actie ondernomen moet worden om de drugsdumpingen te stoppen? Zo 
nee, waarom niet? 
 

Antwoord: Ja 

 

3. Kan dit college aangeven waarom zij tot nu toe geen concrete maatregelen 
wil noemen? Deelt het college de opvatting van de PVV-fractie dat deze houding 
veel te vrijblijvend is? Zo nee, waarom niet? 
 

Antwoord: Nee. Wij zijn van mening dat het versterken van de samenwerking 

tussen alle 64 deelnemende gemeenten, provincie, waterschappen, terrein 

beherende organisaties, Brabant Water, Evides, Openbaar Ministerie en politie 

concreet bijdraagt aan het vergroten van de slagkracht van het SSIB. Hierdoor 

wordt er in de circa 4000 vierkante kilometer buitengebied met enige regelmaat 

gesurveilleerd. Zoals wij al in ons antwoord op schriftelijke vragen van D66 dd. 

31 januari 2017 hebben toegezegd, willen wij hierover in een 

themabijeenkomst met uw Provinciale Staten in gesprek gaan. 

 



 

 

 

Datum 

28 maart 2017 

Ons kenmerk 

C2204942/4158829 

  2/2 

4.  Is het college bereid om de suggestie van boswachter De Jonge om 
(preventief) cameratoezicht in te zetten ter harte te nemen en hier samen met de 
betrokken partners direct werk van te maken? Zo nee, waarom niet? 
 

Antwoord: Nee. Voor het houden van (preventief) toezicht op 4000 vierkante 

kilometer aan buitengebied is cameratoezicht praktisch niet uitvoerbaar. 

 

5. Welke concrete maatregelen om de drugsdumpingen te stoppen gaat dit 
college deze week nog treffen?  
 

Antwoord: Geen. Op deze korte termijn van een week is het niet realistisch om 

concrete maatregelen, die effectief en kostenefficiënt zijn, te treffen. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


